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Folketingets Energipolitiske Udvalg
Christiansborg 
1240 København K

Energipolitisk Udvalg har i brev af 12. maj 2010 stillet mig følgende spørgsmål 138
alm. del, som jeg hermed skal besvare.

Spørgsmål 138:

"I forlængelse af EPU alm. del - svar på spm. 115 bedes ministeren kommentere den 
power-point-præsentation, Reel Energi Oplysning anvendte i forbindelse med sit 
foretræde for udvalget den 6. maj 2010, jf. EPU alm. del - bilag 255. Ministeren 
bedes herunder kommentere oplysningen om, at om 20 år vil man efter det mest 
optimistiske skøn alene kunne opnå en dækning med grøn energi på knap 30 pct"

Svar:

Jeg har med besvarelse af spørgsmål 115 kommenteret en tidligere henvendelse fra 
REO vedrørende eksport af vindmøllestrøm.  REO’s præsentation ved foretræde for 
udvalget den 6. maj 2010 indeholder ikke nye oplysninger om eksporten af elektrici-
tet, som giver grundlag for yderligere kommentarer.

I en af plancherne fremkommer REO med et ”super-grønt (optimistisk) skøn” hvor 
VE-andelen udgør knap 30 pct. om 20 år. Vores bindende EU-målsætning siger, at vi 
allerede i 2020 skal nå de 30 pct. VE. Det lever vi naturligvis op til.

Med venlig hilsen

Lykke Friis
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